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Protokół z VI posiedzenia Suwalskiej Rady Seniorów  

w dniu 29 września 2022 r. 

w Centrum Wspierania Organizacji Pozarządowych, ul. T. Kościuszki 71 

  

Posiedzenie otworzył przewodniczący SRS, Marek Szczepankiewicz. W posiedzeniu 

uczestniczyło 7 członków Suwalskiej Rady Seniorów, nieobecna była Lucyna Gutowska.  

W posiedzeniu uczestniczyła także Agnieszka Szyszko, Kierownik Biura Współpracy  

z Organizacjami Pozarządowymi. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 14.30, zakończyło o godzinie 15.45.  

Na początku przewodniczący SRS przedstawił porządek posiedzenia jak poniżej:  

1. Przyjęcie porządku obrad szóstego posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z piątego posiedzenia SRS. 

3. Omówienie zakończonej Suwalskiej Olimpiady Seniorów. 

4. Zaproszenie na wydarzenia z okazji Dnia Seniora. 

5. Omówienie najbliższych świąt narodowych. 

6. Inne sprawy 

7. Zakończenie posiedzenia.  

 

1. Przewodniczący spytał, czy obecni chcą wnieść jakieś uwagi i nowe sprawy do porządku 

posiedzenia. Członkowie Rady nie wnieśli żadnych uwag ani nowych spraw. Przewodniczący 

zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku posiedzenia. Za przyjęciem głosowało 7 

osób.  

 

2. Przewodniczący spytał, czy członkowie SRS zapoznali się z protokołem piątego 

posiedzenia, który został im wysłany mailem i czy ewentualnie chcieliby wnieść jakieś uwagi. 

Nikt z członków SRS nie miał uwag. Wobec tego Przewodniczący SRS zarządził głosowanie 

w sprawie przyjęcia protokołu. Za przyjęciem protokołu głosowało 7 osób.  

 

3. Na wstępie Marek Szczepankiewicz podziękował osobom, które wniosły największy wkład 

w organizację III Suwalskiej Olimpiady Seniorów, czyli Andrzejowi Soroce i Kazimierzowi 

Jakimowiczowi. To w dużej mierze dzięki nim 11 września na stadionie lekkoatletycznym 

zostały rozegrane 4 konkurencje lekkoatletyczne, zaś 23 września – zawody strzeleckie w ZS 

nr 2, przy ul. T. Kościuszki. Dzięki Andrzejowi Soroce konkurencje lekkoatletyczne zostały 

też poprzedzone treningiem z instruktorem, zaś Kazimierz Jakimowicz osobiście sędziował 

zawody strzeleckie.  

Nagrody ufundowali Prezydent Miasta Suwałk, Elektromil i PCK.  
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W dyskusji nad przebiegiem Olimpiady podkreślano doskonałą współpracę z Ośrodkiem 

Sportu i Rekreacji. 

Zastanawiano się także co zrobić, żeby w przyszłych edycjach Olimpiady wystartowało 

więcej zawodników. 

Poruszono również kwestię  terminu. Rozważano przeniesienie Olimpiady na miesiące maj-

czerwiec. Większość dyskutujących uznała jednak, że kluczowe są tutaj możliwości OSiR, na 

którym spoczywa główny ciężar organizacyjny. Ustalono w związku z tym, że p. Andrzej 

Soroka odbędzie rozmowę w OSiR na ten temat i poinformuje pozostałych o jej wynikach 

Postanowiono w przyszłości zastanowić się także nad wprowadzeniem większej liczby 

konkurencji. Należy też przedyskutować regulamin, m.in. kwestię nagrody dla najlepszego 

małżeństwa startującego w zawodach.  

    

4. Przewodniczący zaprosił na wydarzenia Dnia Seniora w sobotę 1 października w Parku 

Naukowo-Technologicznym i w Suwalskim Ośrodku Kultury. W PNT seniorzy będą mogli 

odwiedzić ośrodek SOWA, czyli Strefę Odkrywania, Wyobraźni i Aktywności, zaś w SOK 

skorzystać z oferty niemal wszystkich pracowni artystycznych. 2 października można też 

wziąć udział w widowisku ZPiT Suwalszczyzna. 

Mieczysława Gajewska nawiązując do zaproszenia zaproponowała, żeby SRS była również 

organizatorem Dnia Seniora. Warto by przygotować się do tego wydarzenia w przyszłości.  

 

5. Ustalono, że delegacja SRS będzie uczestniczyła w obchodach Dnia Niepodległości  

11 listopada. 

 

6. W punkcie poświęconym innym sprawom Marek Szczepankiewicz przedstawił odpowiedź 

odmowną Prezydenta Miasta Suwałk na propozycję zorganizowania przez członków SRS 

bezpłatnej wypożyczalni sprzętu rehabilitacyjnego dla seniorów. Miasto miałoby użyczyć na 

ten cel lokal. Jan Kiersztyn zaproponował, aby wypożyczalnia działała w siedzibie PCK, a 

chętni do pomocy członkowie SRS przychodzili tam na dyżury wolontariackie.  

Mieczysława Gajewska zaproponowała natomiast, aby na jedno z kolejnych posiedzeń 

zaprosić Prezydenta Miasta Suwałk. Ustalono, że najlepiej żeby było to posiedzenie 

okołoświąteczno-noworoczne.  

 Innych spraw nie było. 

7. Na tym zakończono posiedzenie. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na 22 listopada na 

godz. 14.30.  

Protokół sporządził 

Marek Szczepankiewicz, przewodniczący SRS 


